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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2016/17:488 Höjd skatt på fjärrvärme

Regeringen har gett besked om att den vill höja skatten på användningen av 
fossila bränslen i värmeproduktion. Finansminister Magdalena Andersson har 
sagt att själva syftet är att bolagen ska ställa om och använda mer miljövänliga 
alternativ och att räkningen då inte påverkas. Att bolagens och företagens ökade 
kostnader måste hämtas någonstans ifrån verkar finansministern ha missat att 
tala om. För det är faktiskt konsumenterna som kommer att stå för notan i 
slutändan.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga finansminister Magdalena 
Andersson följande:

 

Kan finansministern garantera att skattehöjningen inte kommer att drabba 
konsumenterna i slutändan, med tanke på finansministerns uttalande?

………………………………………

Cecilie Tenfjord-Toftby (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2017-04-28
Besvaras senast
2017-05-12


